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Z A P I S N IK 

 

23. sjednice Gradskog vijeća Grada Valpova, održane 04. svibnja 2023. godine u 

Vijećnici broj 1 Gradskog vijeća Grada Valpova, M. Gupca 32. 

 

 Sjednica je počela sa radom u 20:05 sati.   

 

Sjednici su nazočni sljedeći vijećnici: Igor Uranjek, Dinko Župan, Ana Brajnović, 

Stela Horvat, Marijan Mandić, Josip Medved, Siniša Galovac, Valentina Škorvaga, Tomislav 

Čamagajevac, Željko Varžić, Alenko Bajer i Bruno Čačić. 

 

Ne nazočni vijećnici: Saša Brezovac, Dalibor Bošnjaković i Filip Ivanović. 

 

Ostali nazočni: Matko Šutalo, gradonačelnik, Marko Barišić, zamjenik 

gradonačelnika, Zvonko Barišić, pročelnik-tajnik Grada, Marko Vuksanić, pročelnik 

Upravnog odjela za gospodarstvo i društvene djelatnosti, Goran Šimić, pročelnik Upravnog 

odjela za komunalne i stambene djelatnosti, Oliver Vazdar, pročelnik Službe za financije i 

proračun, Damir Medved, viši stručni suradnik za lokalnu samoupravu, Bojan Pavošević, 

direktor tvrtke Urbanizam d.o.o. Valpovo, Ivan Perošević, ravnatelj Dječjeg vrtića „Maza“ 

Valpovo, Davor Runje, direktor HRV, Vladimir Vazdar, novinar Valpovštine info.  

  

Zapisnik na sjednici vodi Tonka Bartulović-Franković, djelatnica Gradske uprave. 

 

 Sjednicu je otvorio predsjednik Gradskog vijeća Igor Uranjek, pozdravio sve nazočne, 

utvrđuje da je nazočno 12 vijećnika. Uz poziv za sjednicu dostavljen je i prijedlog dnevnog 

reda. Predsjednik poziva nazočne, ukoliko imaju prijedloga za izmjenu i dopunu predloženog 

dnevnog reda, da ih podnesu. Budući da drugih prijedloga nije bilo, predsjednik stavlja na 

glasovanje prijedlog dnevnog reda. Nakon provedenog glasovanja, vijećnici su usvojili 

jednoglasno (10 glasova ZA) ovaj 

 

d n e v n i    r e d 

 

1. Usvajanje Zapisnika 22. sjednice Gradskog vijeća Grada Valpova. 

2. Aktualni sat. 

3. Izvješće o radu Dječjeg vrtića „Maza“ Valpovo za 2022. godinu. 

4. Izvješće o radu Gradske knjižnice i čitaonice Valpovo za 2022. godinu. 

5. Prijedlog Odluke o obavljanju dimnjačarskih poslova na području Grada Valpova. 

6. Prijedlog Rješenja o imenovanju Stručnog povjerenstva za koncesiju za obavljanje 

    komunalne djelatnosti dimnjačarskih poslova na području Grada Valpova. 

7. Prijedlog Odluke o grobljima. 
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  8. Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o povremenom korištenju poslovnog prostora  

      u Centru kulture „Matija Petar Katančić“ Valpovo. 

  9. Prijedlog Odluke o pristupanju Sporazumu gradonačelnika za klimu i energiju  

      (eng. the Covenant of Mayors – Europe. 

10. Prijedlog Zaključka za oslobađanje od plaćanja komunalnog doprinosa tvrtke 

      HARBURG-FREUDENBERGER Belišće d.o.o. 

11. Pitanja i prijedlozi. 

 

Nakon toga prelazi se na rad prema usvojenom dnevnom redu. 

 

 Vijećnik Marijan Mandić je došao na sjednicu, pa je sada nazočno na sjednici 11 

vijećnika.  

 

TOČKA 1. USVAJANJE ZAPISNIKA 22. SJEDNICE GRADSKOG VIJEĆA  

        GRADA VALPOVA 

 

Predsjednik konstatira, nakon izjašnjavanja članova Gradskog vijeća da je zapisnik 22. 

sjednice Gradskog vijeća Grada Valpova  jednoglasno usvojen (11 glasova ZA). 

 

TOČKA 2. AKTUALNI SAT 

 

PITANJA VIJEĆNIKA 

 

Tomislav Čamagajevac 

- pitanje za gradonačelnika, s obzirom da nas čeka sezona koncerata, već je počela, zanima 

me podatak koliko košta postavljanje, odnosno skidanje pozornice, odnosno dnevni najam? 

 

Bruno Čačić 

- imam dva pitanja za gradonačelnika, tiče se komunalne problematike, cesta od željezničke 

pruge prema Starovalpovačkom putu, trenutno je veoma prometna ali neprohodna, dva 

automobila se ne mogu mimoići, niti ima rubnika sa strane, pa me zanima što bi se moglo u 

toj ulici poduzeti da bi bila ona u funkciji, a dok nije bila toliko prometna, dok nije bila 

spojena sa Belišćanskom cestom to je bilo u redu, a sada se stvarno koristi, i iz toga razloga su 

rubnici nestali, pa bi volio odgovor na to pitanje. Drugo pitanje, bilo je razgovora o  novom 

naselju u Valpovu, radi se o Osječkoj ulici prije mosta lijevo, da se izađe kod stare klaonice, 

mene zanima da li će to ići, da li se radi na tome ili je to stalo?  

 

ODGOVORI GRADONAČELNIKA 

Gradonačelnik Matko Šutalo je pozdravio sve nazočne, te odgovorio na postavljena  

pitanja. 

 

- odgovor na pitanje vijećnika Tomislava Čamagajevca, to ćemo vam odgovoriti pisanim 

putem, jer doista nisam upoznat s dnevnim najmom pozornice, obzirom da to radi TZ, oni to 

provode za različite manifestacije, naravno ako traje više dana kao što je Ljeto valpovačko, tu 

je najam manji, ako se radi o jednom danu tu je veći, kao i kod ugovaranja svih drugih stvari,  

mogu zvati direktora TZ na iduće vijeće, pa da van odgovori ako budete imali još nekih 

pitanja.  

- odgovori na pitanja vijećnika Brune Čačića, što se tiče ceste od pruge pa do 

Starovalpovačkog puta, vjerujem da je sada promet gušći, mi smo prije dva mjeseca na moju 

inicijativu osnovali Savjet za sigurnost prometa u Gradu Valpovu, u koje smo uključili 

stručnjake iz područja prometa sa područja Grada Valpova, zatim predstavnika PP Belišće, a 

jednako tako i naše ljude iz komunalnog odjela, uključujući i mene, sutra imamo prvi sastanak 
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vezano za sigurnost prometa, gdje ćemo izprezentirati novi prometni elaborat Grada Valpova 

koji će u idućem tjednu ići na javno savjetovanje koje će trajati 15 do 30 dana, građani će se 

moći uključiti pa vidjeti oko tih stvari za poboljšanje sigurnosti prometa u Gradu Valpovo, 

uključujući i ovakve prijedloge, to nam radi tvrtka Rencon to smo dogovorili putem javne 

nabave izradu prometnog elaborata koji traje već nekoliko mjeseci, oni već više od 10 godina 

rade inače prometne elaborate i većinu nekakvih stvari na području Grada Valpova što se tiče 

prometa, i vjerujem da su to odradili kako treba, od horizontalne, vertikalne signalizacije do 

izrade projektne dokumentacije za pojedine ceste na području Grada Valpova, to će sve biti 

izprezentirano na tim velikim kartama koje će građani moći obići ovdje u Gradskoj upravi i 

naravno sudjelovati u javnom savjetovanju, i dati svoje prijedloge, pa možemo uključiti i ovo, 

i pitati njih na koji način se to može riješiti ukoliko bude stav Savjeta da se to doista treba 

odraditi onda ćemo u nekoj doglednoj budućnosti gledati, smoći sredstva u Proračunu i 

poboljšati sigurnost prometa u tom dijelu Valpova. Što se tiče dijela Osječke ulice, radimo na 

izradi tog novog naselja, odnosno dijela ulice u Gradu Valpovu, sada trenutno radimo na 

parcelaciji onog našeg dijela rješavanja imovinsko-pravnih odnosa, ali molio bi pročelnika 

Vuksanića, da nam više odgovori obzirom da je upoznat sa detaljima. 

- još nešto, koristim priliku, obzirom da je danas dan Sv. Florijana, svim našim vatrogascima 

s područja Grada Valpova, ali naravno i šire čestitam njihov dan, i želim im što manje 

intervencija, što više rada s mladima, natjecanja i svega ostalog, mi ćemo im biti na pomoći 

kao i do sada vjerujem, uključivati se u njihove akcije koliko  god to budemo mogli. 

 

Marko Vuksanić 

- odgovor na pitanje vijećnika Brune Čačića, što se tiče konkretnog projekta, trenutno smo u 

fazi rješavanja imovinsko-pravnih odnosa, ne znam koliko ste bili upoznati, tijekom protekle 

godine smo izmijenili taj dio urbanističkog plana prvenstveno iz razloga što koridor te ceste 

nije bio dovoljno širok kako bi mogli napraviti praktički cestu u oba smjera i pješačku stazu s 

jedne strane. Početkom ove godine su izrađena i dva elaborata za otkup dio male parcele koje 

smo otkupili kakao bi mogli izraditi taj geodetski elaborat, on bi trebao biti gotov kroz 

nekoliko dana, a ide postupak od 15 dana kada se pozivaju svi vlasnici susjednih parcela, da 

se na neki način izjasne oni, da se vidi da li imaju oni nekakvu primjedbu na taj elaborat, ono 

što nam se događa, što je načelno problem, cesta iza dijela ulice N. Tesle, da velika većina 

vlasnika koristi praktički svoj dio bašće, dvorišta i više nego što je to njihova parcela, tako je 

put bio formiran, cesta će sada prolaziti tim djelom, pa da se njima ne oduzima, oni moraju 

samo pomaći svoje ograde svoj dio koliko oni koriste, i to je problem kako bi mi stvorili taj 

koridor ceste, formirali cijelu česticu da nemamo problem kasnije prilikom izrade  projektne 

dokumentacije, vjerujemo da će taj elaborat biti proveden kroz narednih dva do tri tjedna, 

nakon čega možemo pristupiti provedbi postupka javne nabave za odabir izrađivača te 

projektne dokumentacije, pa bi poslije ljeta mogli imati i građevinsku dozvolu, kažem 

najbitnije je da mi riješimo imovinsko-pravne odnose kako bi u konačnici mogli napraviti i 

prilaz novom dječjem vrtiću i prilaz onom mostu koji je planiran za novo naselje A. Šenoe. 

 

Predsjednik Gradskog vijeća zaključuje raspravu, budući da nije više bilo pitanja. 

 

TOČKA 3. IZVJEŠĆE O RADU DJEČJEG VRTIĆA „MAZA“ VALPOVO ZA  

        2022. GODINU 

 

Ivan Perošević - ukratko je obrazložio predmetni materijal. Iskoristio bih priliku i 

upoznao vijećnike da je Dječji vrtić „Maza“ Valpovo danas sudjelovao na Olimpijskom 

festivalu dječjih vrtića u Đakovu,  među 12 vrtića „Maza“ je ukupni pobjednik, osvojili su 

ukupno 1. mjesto, nije to natjecanje toliko ni bitno, smatram da je to pohvala radu Dječjeg 

vrtića, da se djeca potiču, da se aktivno bave sportom uz zdravu prehranu i svakodnevnu 

tjelovježbu, da se uključuju u zajednicu već u predškolskoj dobi u razne udruge, sportske 
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udruge u gradu i prigradskih naseljima, tako da kažem hvale vrijedan rezultat, to je samo još 

jedna nadogradnja na sve ostalo što se radi, i za nas izniman uspjeh.  

 

Josip Medved - Odbor za financije i proračun je na svojoj 18. sjednici, održanoj 04. 

svibnja 2023. godine razmatrao predmetno izvješće, te ga usvojilo jednoglasno (4 glasa ZA). 

 

Predsjednik otvara raspravu. U raspravi su sudjelovali: Bruno Čačić, Ivan Perošević i 

Marko Barišić. 

 

Bruno Čačić 

- pohvala svaka ravnatelju, vrtić je ispunjen, podaci su nam dostupni, mene zanima nešto što 

sam i prije pitao, a nisam mogao naći tu u obrazloženju, da li se naplaćuje dodatno program 

učenja stranog jezika ili program ranog učenja engleskog jezika, te dvije stavke, prije je bilo 

da se jedna naplaćuje, a jedna ne, nisam mogao pronaći ovdje, nisu odvojene, pa da mi 

odgovorite, da li se naplaćuje ili ne naplaćuje, ako se naplaćuje zašto se naplaćuje, da li je 

moguće ako se naplaćuje da se više ne naplaćuje, to sam pitanje prije postavio, nisam dobio 

obrazloženje i još jedno pitanje koje sam isto postavio ranije, opet mi to nije jasno, to je onih 

302.000 kn, znam da to mora biti, ali mi nije jasno kako se to formira, to je naknada za 

prijevoz za rad na terenu, i odvojeni život 302.000 kn, pa samo kako se to formira, stavka je 

tako velika i ne mogu je pronaći, sve je drugo lijepo napisano i raščlanjeno je, i znam da je, ali 

mi nije jasno odakle, pa da mi to pojasnite da i ja naučim nešto. 

 

Ivan Perošević 

- odgovori na pitanja vijećnika Brune Čačića, vezano za stavku od 302.000 kn, na to smo dali 

odgovor, znači putni troškovi proporcionalno mjesečnoj autobusnoj karti, plus naknada za 

cipelarinu, to vam je jedno i drugo u istoj stavci. A što se tiče engleskog jezika, postoji 

integrirani program engleskog jezika koji se provodi već od 4 godine, i kraći program 

engleskog jezika koji se provodi u predškolskim skupinama. Integrirani program engleskog 

jezika ovisi sve od zainteresiranosti roditelja i mora nam se dogoditi da u skupini imamo obje 

odgojiteljice koje su položile taj određeni tečaj, odnosno da bi se usavršile da bi mogle 

provodit taj integrirani, koji se provodi svakodnevno u cjelodnevnom programu, koji se onda 

ubacuje između ostalog kao upoznavanje s engleskim jezikom koji kreće puno ranije tj. od 4 

godine, ovaj kraći program to je baš kao predškolski program engleskog jezika koji se nudi za 

predškolce, to se automatski plaća, kod nas je to regulirano preko Škole stranih jezika,  

roditelji potpisuju ugovor sa Školom stranih jezika, da li žele ili ne žele, to nije obavezno, ali 

oni prihvaćaju, to vam je nekih 9,92 Eura mjesečno, koji traje od 31. 10. do kraja mjeseca 

travanja, 7 mjeseci se provodi, mi bi morali automatski zaposliti osobu koja bi to provodila, to 

bi bili dodatni troškovi da bi vrtić, odnosno osnivač to pokrio.   

 

 Vijećnik Željko Varžić je došao na sjednicu, pa je sada nazočno na sjednici 12 

vijećnika.  

 

Marko Barišić 

- odgovori na pitanja vijećnika Brune Čačića, na tragu onoga što ste postavili i zadnji puta, 

hitio sam odgovoriti pod točkom razno, ali vam mogu odgovoriti i sada, istakli ste zahtjev za 

financiranjem engleskog jezika u predškolskim skupinama našeg Dječjeg vrtića, razgovarao 

sam sa ravnateljem Peroševićem, on je napravio analizu, radi se o iznosu od 5.000 Eura 

otprilike na godišnjoj razini govorimo, ukoliko broj djece koja sada pohađa bude isti i 

slijedeće godine, u razgovoru s gradonačelnikom prihvatili smo vašu sugestiju i kada istekne 

ugovor od slijedećeg upisa sva ta djeca će imati besplatan engleski jezik, financiranje će 

preuzeti Grad Valpovo, a provoditi će ga Škola stranih jezika koja prođe na postupku javne 

nabave. Odgovoriti ću i na ono drugo pitanje koje ste postavili, a tiče se Gradske knjižnice i 
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čitaonice, također smo napravili analizu koliko bi nas izašlo učlanjenje, a to ste tražili svih 

osnovnoškolaca, besplatno učlanjenje u Gradsku knjižnicu i čitaonicu, nismo napravili samo 

to, nego smo napravili analizu besplatnog učlanjenja svih građana Grada Valpova u Gradsku 

knjižnicu i čitaonicu, to vam je otprilike na razini 30-35.000 kn godišnje, tako da je Grad 

Valpovo odlučio uz suglasnost gradonačelnika, da će od slijedeće godine Gradska knjižnica i 

čitaonica biti besplatna, odnosno učlanjenje će biti besplatno za sve građane Grada Valpova, a 

po informacijama iz Gradske knjižnice i čitaonice bili bi prvi grad u Hrvatskoj koji je 

omogućio to svojim građanima. Intencija Gradske uprave je poticati stjecanje novih znanja i 

novih vještina, ne samo kod djece, kao što je sada situacija sa Dječjim vrtićem i 

osnovnoškolstvom, već i kod osoba svih životnih dobi, a imamo primjer za to i kod osoba 

starije životne dobi, gdje svake godine redovito sufinanciramo informatičko opismenjavanje, i 

to je naišlo na stvarno lijepu reakciju tih osoba i nadam se da ćemo tako nastaviti i u 

budućnosti. 

 

Predsjednik zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su 

vijećnici usvojili jednoglasno (12 glasova ZA) ovu točku dnevnog reda. 

 

TOČKA 4. IZVJEŠĆE O RADU GRADSKE KNJIŽNICE I ČITAONICE VALPOVO 

          ZA 2022. GODINU 

 

Zvonko Barišić - ukratko je obrazložio predmetni materijal.  

 

Josip Medved - Odbor za financije i proračun je na svojoj 18. sjednici, održanoj 04. 

svibnja 2023. godine razmatrao predmetno izvješće, te ga usvojilo jednoglasno (4 glasa ZA). 

 

Predsjednik otvara raspravu. U raspravi su sudjelovali: Dinko Župan, Bruno Čačić i 

Zvonko Barišić. 

 

Bruno Čačić 

- kada se nešto dobro radi treba i pohvaliti, rad Gradske knjižnice Valpovo je dobar, svake 

godine sve bolji i bolji, svaka pohvala i ravnatelju u osmišljavanju programa koji dižu na neku 

višu razinu Gradsku knjižnicu. Pogotovo je meni drago što je zamjenik gradonačelnika izrazio 

ono za što sam se ja zalagao, da svi građani Grada Valpova imaju besplatnu mogućnost 

podizanja knjige, ja se ne bojim da će doći do nekih problema, to je moje mišljenje, smatram 

da pravo pristupa prema Gradskoj knjižnici i čitaonici mora imati svatko, bez obzira da li 

može platiti ili ne mora platiti, na ovakav način što će biti u sljedećoj kalendarskoj godini 

koliko sam razumio besplatno za sve građane Grada Valpova, na taj način podižemo i tu 

čitalačku sposobnost svih, i ne vidim tu ništa loše da bi moglo doći do nečega, ne vjerujem da 

će doći do masovnog učlanjenja niti do masovne navale na knjižnicu, da bi podizali ljudi i 

više nego što im treba, da bi trebalo doći do povećanja, da, to je intencija i zato se i zalažemo 

da bude besplatna za sve, tako da ja još jednom zahvaljujem zamjeniku gradonačelnika na 

želji i volji da pripomogne Valpovčanima i Valpovčankama da imaju besplatno učlanjenje u 

Gradsku knjižnicu i čitaonicu u Gradu Valpovu.  

 

Zvonko Barišić 

- na konstataciju vijećnika Župana, mislim da se ne trebamo plašiti, sada iskustveno znamo da 

na jednu člansku iskaznicu dolazi nekoliko osoba, iz jednostavnog razloga htjeli to priznati ili 

ne, i ta članarina koja nije velika za odrasle osobe 80 kn, je za mnoge naše sugrađane 

preskupa, naša je procjena da bez obzira što imamo 523 člana, negdje oko 1000 korisnika 

stvarnih imamo, i ako bi oslobodili sve buduće naše članove imali bi približno točnu brojku 

naše čitalačke publike, kao što sam i rekao taj iznos i nije velik, ali za nas je ipak velik, jer mi 

sa tih 30, 32, 34.000 možemo čuda napraviti, a da se može i sa postojećim kadrom koji ne 
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zadovoljava standarde iz 2021. da se razumijemo pokriti, može, jer smo mi i prošle godine sa 

dva knjižničara i dva pomoćna djelatnika uveli i radno vrijeme četverosatno subotom koje do 

sada Knjižnica nikada nije imala, ako naiđemo na određene probleme, naravno da će ovo 

Gradsko vijeće biti upoznato i način na koji ćemo predložiti da se rješavaju, ali vjerujem da 

ćemo uspjeti stvarno pokriti sve usluge koje smo i do sada pružali, jer ako ste pažljivo 

pročitali Izvješće, vidjeli ste da svaki radni dan kada knjižnica radi, dakle i subotu, mi 

nemamo 220 radnih dana, imamo 251 radni dan u godini, da Knjižnicu posjeti preko 30 

korisnika, i po korisniku se izda 2,5 knjige, odnosno naslova, a imamo veliku količinu knjiga i 

jedini problem je pitanje revizije, jer Knjižnice ovakve veličine, ovakvog tipa kao što je naša 

Gradska knjižnica imaju kontinuiranu reviziju, netko tko svakodnevno i kontinuirano otpisuje, 

mi to uspijevamo do sada nekako raditi, kao što je i vijećnik Župan rekao, nastojimo to 

podijeliti kroz koje kakve akcije, nagradne igre i kroz sajmove, i u knjižnici kontinuirano 

građani, odnosno naši članovi, čak ne moraju nit biti članovi, mogu doći izabrati si naslov koji 

hoće i kupiti po pristupačnim cijenama. 

 

Dinko Župan 

- nisam ja naravno protiv, dapače, za to sam da bude besplatno, da povećamo broj čitatelja, 

samo kažem oprezno, čisto ono da procedura bude koliko-toliko osigurana. Vezano za 

izdavaštvo, nastavit ćemo raditi oko izdavanja knjiga, ono isto što je važno za reći, ova knjiga 

Luke Paljetka, pola naklade je otkupilo Ministarstvo kulture i ona je u potpunosti isplaćena, 

akademik Luko Paljetak nije uzeo ni kune za taj prijevod, želim pohvaliti Gradsku knjižnicu 

za racionalnost i raspolaganje sredstava.  

 

Predsjednik zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su 

vijećnici usvojili jednoglasno (12 glasova ZA) ovu točku dnevnog reda. 

 

TOČKA 5. PRIJEDLOG ODLUKE O OBAVLJANJU DIMNJAČARSKIH POSLOVA 

          NA PODRUČJU GRADA VALPOVA 

 

Goran Šimić - ukratko je obrazložio predmetni materijal.  

 

Josip Medved - Odbor za financije i proračun je na svojoj 18. sjednici, održanoj 04. 

svibnja 2023. godine razmatrao predmetni prijedlog, te ga usvojilo jednoglasno 4 glasa ZA). 

 

Predsjednik otvara raspravu. Kako se nitko nije javio za raspravu, predsjednik 

zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su vijećnici usvojili 

jednoglasno (12 glasova ZA) ovaj prijedlog. 

 

TOČKA 6. PRIJEDLOG RJEŠENJA O IMENOVANJU STRUČNOG 

          POVJERENSTVA ZA KONCESIJU ZA OBAVLJANJE KOMUNALNE  

        DJELATNOSTI DIMNJAČARSKIH POSLOVA NA PODRUČJU GRADA  

        VALPOVA 

 

Goran Šimić - ukratko je obrazložio predmetni materijal.  

 

Marijan Mandić - Komisija za izbor i imenovanje je na svojoj 4. sjednici, održanoj 

03. svibnja 2023. godine razmatrala predmetni prijedlog, te predlaže uz pojašnjenje da se u 

Stručno povjerenstvo za koncesiju za obavljanje komunalne djelatnosti dimnjačarskih poslova 

na području Grada Valpova imenuju još dodatna dva člana  i to Mirko Martinčević i Nenad 

Cvenić, službenici Upravnog odjela za komunalne i stambene djelatnosti. Prijedlog je 

jednoglasno usvojen. 
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Predsjednik zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su 

vijećnici usvojili jednoglasno (12 glasova ZA) ovaj prijedlog. 

     

TOČKA 7. PRIJEDLOG ODLUKE O GROBLJIMA 

 

Goran Šimić - ukratko je obrazložio predmetni materijal.  

 

Josip Medved - Odbor za financije i proračun je na svojoj 18. sjednici, održanoj 04. 

svibnja 2023. godine razmatrao predmetni prijednog, te ga usvojilo jednoglasno (4 glasa 

ZA). 

 

Predsjednik otvara raspravu. Kako se nitko nije javio za raspravu, predsjednik 

zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su vijećnici usvojili 

jednoglasno (12 glasova ZA) ovaj prijedlog. 

 

TOČKA 8. PRIJEDLOG ODLUKE O IZMJENI ODLUKE O POVREMENOM 

          KORIŠTENJU POSLOVNOG PROSTORA U CENTRU KULTURE  

        „MATIJA PETAR KATANČIĆ“ VALPOVO 

 

Zvonko Barišić - ukratko je obrazložio predmetni materijal.  

 

Josip Medved - Odbor za financije i proračun je na svojoj 18. sjednici, održanoj 04. 

svibnja 2023. godine razmatrao predmetni prijedlog, te ga usvojilo jednoglasno (4 glasa ZA). 

 

Predsjednik otvara raspravu. U raspravi su sudjelovali: Bruno Čačić, Zvonko Barišić, 

Dinko Župan, Marko Barišić i Igor Uranjek. 

 

Bruno Čačić 

- ja osobno nisam za podizanje cijene prema građanima na bilo koji način, razumijem vaše 

obrazloženje, ali na takav način inflaciju dižete, ja smatram da je Centar kulture javna 

ustanova koja treba biti dostupna svima koji žele unutra i nastupati i gledati. Mi sa ovim 

prijedlogom podizanja raznih korištenja poslovnih prostora dižemo odmah automatski i cijenu 

karata, a to će opet naši sugrađani morati platiti, smatram da se kultura ne treba, ako se ne 

mora naplaćivati ekstra, tu nemamo koliko bi to bilo godišnje na financijskoj razini 

povećanje, koliko bi Grad zaradio kao osnivač kulturne ustanove, tako da ne vidim da je 

toliko potrebno povećanje i što bi naši sugrađani dobili s time, na žalost ovo povećanje prema 

našim sugrađanima ne mogu podržati. 

 

Zvonko Barišić 

- na konstataciju vijećnika Čačića, ne radi se o našim sugrađanima, naši sugrađani ako ste 

pažljivo pročitali čl. 7. sve svoje kulturne potrebe od amaterskih pa dalje besplatno realiziraju 

u našoj dvorani, ovdje se radi o svojevrsnom poduzetničkom poduhvatu (navodi primjer), 

tako da osobno mislim da ta naknada nije prevelika, jer ako bi išli samo na postotak, možda bi 

uvijek bolje prošli nego da imamo fiksnu naknadu, ali i to je rizik, ali radi se o poduzetnicima, 

bez obzira što su oni poduzetnici iz kulturne sfere, da li su to glazbenici, glumci, fotografi, i 

koji prilično dobro naplaćuju svoje usluge, tako da mi smo još uvijek mislim osobno skromni, 

obzirom na ono što naš Centar kulture daje, a daje puno, u Valpovu su gostovali valjda svi 

značajni umjetnici u Hrvatskoj i svi su oduševljeni našom dvoranom i kažu da se Zagreb ne bi 

time postidio.  
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Dinko Župan 

- mislim da je vijećnik Čačić u potpunosti krivo shvatio intenciju ovog povećanja vezano za 

poduzetnike, kultura u Valpovu nikada nije koštala što se toga tiče, mi imamo vrhunske 

koncerte koji su besplatni, vrhunska predavanja koja su besplatna, vrhunske manifestacije 

koje su besplatne, Centar kulture je otvoren za sve udruge, apsolutno nitko od naših kulturnih 

udruga, naših građana neće stradati, ne vidim u čemu je problem uopće. 

 

Bruno Čačić 

- ja sam to jako dobro shvatio, direktnim poskupljenjem nekog prostora, automatski se mora 

podići i cijena karte, a u tom nekom dijelu, ja i svi mi koji tamo dođemo moramo platiti više,  

ne vidim kako niste podigli cijenu našim sugrađanima, nećemo više plaćati kao što je rekao 

tajnik 20% nečega, sada ćemo plaćati 40%, ne mi, nego mi koji idemo gledati, naše sugrađani. 

 

Marko Barišić 

- ja obećavam svečano vijećniku Čačiću da ćemo u ugovor staviti klauzulu, da cijena ulaznice 

nikada za kazališnu predstavu neće biti veća od 8 Eura za naše građane, bez obzira na ovu 

cijenu zakupa dvorane, ja ću se osobno zalagati za to. 

 

Predsjednik zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su 

vijećnici usvojili (11 glasova ZA, 1 glas SUZDRŽAN) ovaj prijedlog. 

 

TOČKA 9. PRIJEDLOG ODLUKE O PRISTUPANJU SPORAZUMU 

          GRADONAČELNIKA ZA KLIMU I ENERGIJU (ENG. THE COVENANT 

          OF MAYORS - EUROPE 

 

Damir Medved - ukratko je obrazložio predmetni materijal.  

 

Predsjednik otvara raspravu. U raspravi su sudjelovali: Zvonko Barišić, Dinko Župan i 

Matko Šutalo. 

 

Matko Šutalo 

- samo da napomenem ono što je izostavljeno, donošenje ove današnje odluka, a nakon toga i 

donošenje odluke o akcijskom planu koji je već u izradi, i biti će pred ovim Gradskim vijećem 

negdje sredinom mjeseca lipnja, taj akcijski plan Sekap je jedan od uvjeta za prijavu na 

natječaj u ovom novom programskom razdoblju bio i ranije, međutim nismo imali nekakve 

projekte što bi nas sprječavalo kod same prijave na natječaj, međutim, već sada se pokazalo 

da one projekte koje planiramo prijaviti na ljeto, jedan od uvjeta je donošenje ovog akcijskog 

plana Sekapa koji će biti pred Gradskim vijećem, pa sada i najavljujem da ćemo to u mjesecu 

lipnju, da li će to biti neka izvanredna sjednica ili redovna o tome ćete biti obavješteni, ali 

doista radi se o jako važnoj stvari, ovo je jedan od uvjeta za prijavu na sami natječaj u ovom 

programskom razdoblju što će nam zasigurno pomoći da razvijamo grad u onom smjeru u 

kojem idemo, a to je Zeleni Grad Valpovo.   

 

Predsjednik zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su 

vijećnici usvojili jednoglasno (12 glasova ZA) ovaj prijedlog. 

 

TOČKA 10. PRIJEDLOG ZAKLJUČKA ZA OSLOBAĐANJE OD PLAĆANJA 

            KOMUNALNOG DOPRINOSA TVRTKE HARBURG- 

          -FREUDENBERGER BELIŠĆE D.O.O. 

 

Goran Šimić - ukratko je obrazložio predmetni materijal.  
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Josip Medved - Odbor za financije i proračun je na svojoj 18. sjednici, održanoj 04. 

svibnja 2023. godine razmatrao predmetni prijedlog, te ga usvojilo jednoglasno (4 glasa ZA). 

 

Predsjednik otvara raspravu. U raspravi je sudjelovao Dinko Župan. 

 

Predsjednik zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su 

vijećnici usvojili jednoglasno (12 glasova ZA) ovaj prijedlog. 

 

TOČKA 11. PITANJA I PRIJEDLOZI 

 

 

………. 

 

 

Budući se nitko nije javio za riječ pod ovom točkom dnevnog reda, predsjednik 

Gradskog vijeća Grada Valpova zaključuje rad sjednice u 21,10 sati.  

 

 

………. 

 

        ZAPISNIČAR              TAJNIK GRADA           PREDSJEDNIK 

               GRADSKOG VIJEĆA 

 

    Tonka Bartulović-F.        Zvonko Barišić, dipl. iur.              Igor Uranjek 

 

 

 

 

 


